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§ 24 Utvärdering av vikariepool 

 

Beslut 

Ärendet återremitteras till förvaltningen. 

 

Ärendet 

Föreligger förvaltningens tjänsteutlåtande, 

dnr 1.1./120-2018 

 

Utifrån ett stegrande sjukskrivningstal inom förskolan fick 

förvaltningen under hösten 2016 i uppdrag av 

stadsdelsnämnden att prova på att ha fasta vikarier ute i 

verksamheterna.  

 

Stadsdelen har, som övriga kontaktade kommuner, provat ett 

traditionellt sätt att arbeta med en vikariepool och fasta 

vikarier. De sammanvägda erfarenheterna är samstämmiga i 

att utfallet inte visar på någon tydlig likvärdighet eller ökad 

kvalitet.   

 

Förvaltningen föreslår att Skärholmens stadsdelsnämnd 

avvaktar resultatet av Norrmalms och Östermalms 

pilotverksamhet för att därefter besluta om hur stadsdelens 

vikarieförsörjning ska se ut. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Lorena Delgado (V) yrkar på återremittering av 

ärendet till förvaltningen för att förvaltningen ska utreda 

följande punkter: 

 

 Varför valde förvaltningen den modellen och inte en 

renodlad vikariepool? 

 Hur skiljde sig arbetsbeskrivningen för personalen som 

anställdes som extra resurs? 

 Vad hade personalen för utbildningsnivå/erfarenhet? 

 Hur gick rekryteringen till?  

 Vad gick uppdraget ut på? 

 Hur resonerar facket kring testet? 
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 Hur mycket timmar till annan bemanning sparades?  

 Jämförelse i tid mellan att ha en person tillgänglig och 

att kalla in personal. 

 Kostnadskalkyl som tar in fler aspekter, såsom sparade 

kostnader till bemanningsföretag. 

 

Ordförande Lorena Delgado (V) hör bifall till förslaget om 

återremittering av ärendet till förvaltningen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


